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30 stycznia 2012

Rusza budowa obwodnicy Końskich

Mieszkańcy Końskich doczekają się obwodnicy. W siedzibie Świętokrzyskiego Zarządu Dróg
Wojewódzkich umowę na „Budowę obwodnicy miejscowości Końskie drogi wojewódzkiej
728” podpisali z wykonawcami inwestycji marszałek Adam Jarubas, członek Zarządu Jan
Maćkowiak oraz dyrektor ŚZDW Damian Urbanowski.  W spotkaniu  w siedzibie
Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich  wzięli także udział burmistrz miasta i gminy
Końskie Michał Cichocki oraz przedstawiciele Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości w
Warszawie, Przedsiębiorstwa Remontów Ulic i Mostów S.A. Gliwice, MP – Mosty Sp. z o.o.
Kraków oraz Formind sc. Katowice.

Inwestycja przewiduje poszerzenie istniejącej drogi wojewódzkiej 728 do szerokości 7
metrów na odcinku blisko 12 kilometrów i wzmocnieniu jej nawierzchni. Równocześnie
przebudowane zostaną skrzyżowania z drogami bocznymi, a w ich obrębie zainstalowane
oświetlenie. Poprawi się też komfort i bezpieczeństwo pieszych i pasażerów komunikacji – w
ciągu drogi zbudowane zostaną bowiem chodniki, przejścia dla pieszych, przystanki z
zatokami i parkingi. Wybudowana zostanie także kładka dla pieszych i rowerzystów przy
jazie w Sielpi oraz chodnik w miejscowościach: Wincentów, Sielpia, Gatniki i Końskie. Drugi
etap inwestycji to budowa obwodnicy Końskich od ul. Staszica do drogi wojewódzkiej nr 728
(wylot na Grójec). Zakres robót obejmie budowę drogi, mostu przez rzekę, wiaduktu
drogowego nad linią PKP, dróg serwisowych, chodników, oświetlenia drogi w obrębie
skrzyżowań oraz przejść dla pieszych i przystanków. 

Projekt ma na celu podniesienie atrakcyjności inwestycyjnej obszaru poprzez poprawę
dostępności i jakości powiązań komunikacyjnych województw Polski Wschodniej. Obwodnica
wyprowadzi również ruch ciężki i tranzytowy z centrum miasta oraz wyeliminuje zagrożenie,
jakie powoduje transport materiałów niebezpiecznych (duża ilość paliw płynnych na
kierunku Końskie-Barycz).

– W dzisiejszych czasach jedną z najpilniejszych inwestycji drogowych jest budowanie
obwodnic. Niestety w naszej rzeczywistości jest jeszcze wiele miast, które jej nie mają.
Dzisiaj droga tranzytowa przez miasto to nie tylko uciążliwość, ale zagrożenie dla
funkcjonowania miasta i bezpieczeństwa mieszkańców. Chciałem więc pogratulować
Konecczanom tego, że rozpoczyna się budowa obwodnicy tego miasta. Nasza firma w
ostatnim czasie miała okazje realizować tego typu przedsięwzięcia. Byliśmy wykonawcą
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jednego z etapów budowy obwodnicy miasta Żory na Śląsku, a w ubiegłym roku
zakończyliśmy budowę obwodnicy Grębowa koło Stalowej Woli. Jesteśmy firmą o ponad 40-
letniej tradycji, korzystamy z najnowocześniejszego sprzętu. Jestem więc przekonany że ta
inwestycja pójdzie sprawnie i na pewno nie przewidujemy żadnych opóźnień – mówi Henryk
Małysz, prezes Przedsiębiorstwa Remontów Ulic i Mostów z Gliwic, które jest wykonawcą
inwestycji.

Z faktu rozpoczęcia budowy obwodnicy radości nie krył burmistrz Końskich Michał
Cichocki. – Te przedsięwzięcie to nie tylko budowa samej obwodnicy, ale też modernizacja
ponad 11 kilometrów istniejącej drogi 728. Tak naprawdę proces planowania tej inwestycji
zaczął się ponad 20 lat temu, bo takie zapisy istnieją w starych dokumentach. Jestem więc
niezmiernie szczęśliwy, że właśnie przyszedł ten czas, w którym możemy wcielić w życie
nasze marzenie. Mieszkańcy powiatu koneckiego długo czekali na tę wiadomość – cieszy się
burmistrz Końskich.


